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Целью дипломной работы является осуществление социологического 

анализа современных политических элит и политического лидерства в условиях 

трансформирующегося общества. Объектом дипломной работы являются 

политические элиты и политическое лидерство. Предметом дипломной работы 

выступают закономерности формирования политических элит и политического 

лидерства в условиях трансформирующегося общества. 

В данной работе сформированы основные закономерности формирования 

и функционирования политических элит в условиях трансформирующегося 

общества, а также особенности формирования имиджа политических лидеров. 

Результатом данной работы является социоанализ политической элиты и 

политического лидерства в условиях трансформирующегося общества. 

Значимость работы заключается в том, что материалы, полученные в ходе 

работы, возможно использовать в образовательной, научной и управленческой 

деятельности. 

 

ANNOTATION 

Political elites and political leadership in the conditions of a transforming 

society / Renata Aleksandrovna Hlembotskaya; Faculty of Philosophy and Social 

Sciences, Department of Sociology; scientific adviser J.M. Grishchenko. 
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The purpose of the diploma is a sociological analysis of contemporary political 

elites and political leadership in the conditions of a transforming society. The objects 

of the diploma are political elites and political leadership. The subject of the diploma 

is the regularity of the formation of political elites and political leadership in the 

conditions of a transforming society. 

The main patterns of the formation and functioning of political elites in the 

conditions of a transforming society are formed, as well as the features of forming the 

image of political leaders. 

The result of this work is a social analysis of the political elite and political 

leadership in the conditions of a transforming society. 

The significance of the work is the fact that the materials obtained during the 

work can be used in educational, scientific and management activities. 


